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Inleveren kopij voor de  
volgende Tempo: 

12 december 2008 

Hallo, 
 
Zo, dit zou dan de eerste Tempo moeten zijn in de 
jubileumjaargang 65. Maar helaas is dat niet écht het 
geval. De bergen oude Tempo’s bij mij op zolder zijn 
drie  maanden geleden voor het laatst gesorteerd… ik 
heb er een aantal hele leuke druilerige 
zondagmiddagen aan besteed. Genoeg ideeën om uit 
te werken. De bedoeling zou zijn geweest om 
geselecteerde artikelen uit al die jaargangen tegen de 
actualiteit te houden of nog eens uit te diepen met de 
makers van toen of de lezers van nu. 
 
Het ontbreekt gewoon aan tijd en hulp, en dat brengt 
me bij een nieuw plan dat ik samen met het bestuur 
aan het vormgeven ben. Tempo moet meer een 
magazine worden met een beperkt aantal edities per 
jaargang en de nieuwsbrief die we vroeger hadden 
wordt weer nieuw leven in geblazen.  
 
Zo wordt iedereen op de hoogte gehouden van 
activiteiten-, bestuurlijk- nieuws en het programma. Op 
die manier wordt de Tempo geen “activiteiten-
programma-informatie-surffertje” maar krijgen jullie 
hopelijk leuke artikelen waar ik gewoon wat meer tijd 
voor krijg en de kwaliteit nog wat hoger getild wordt. 
En samen met een paar leuke columns van Dick 
Hoegen moeten we dan toch een aantal leuke Tempo 
magazines kunnen maken. 
 
Vandaar dat de volgende deadline van de Tempo net 
voor de feestdagen ligt! Hopelijk met fantastisch 
leesvoer uit het heden en verleden. 
 
Over de nieuwsbrief worden jullie tzt. nog 
geïnformeerd door mij en/of het bestuur! Maar zie 
deze Tempo maar alvast als zoiets... 
 
Groeten, 
 
Wilco Goossens 
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Binnenkort zullen de wedstrijden in “de Rijnkom” 
gespeeld gaan worden en dan zijn er zaalwachten 
nodig. Als zaalwacht worden ouders en (oudere) 
spelers aangesteld. In principe proberen wij iemand 
maximaal 1 keer per seizoen te vragen. 
 
Per wedstrijd worden 2 zaalwachten aangesteld, die 
oa zorgen dat de wedstrijd op tijd begint,  (als er 
scheidsrechters van buiten de vereniging een 
wedstrijd komen fluiten moeten ze op tijd kunnen 
beginnen omdat ze vaak nog andere wedstrijden 
moeten fluiten), het scorebord bijhouden en 
zorgdragen voor de wedstrijdballen.   
 
Wij kunnen ons voorstellen dat er ouders zijn die hun 
zoon of dochter tijdens alle thuiswedstrijden 
aanmoedigen en dat best vanachter de wedstrijdtafel 
willen doen. Laat dat ons dan weten. Ook als er 
mensen zijn die meer dan 1 keer zaalwacht willen zijn, 
dan horen wij dat graag. Email naar 
herma_en_rob@hotmail.com. 
 
Mocht u ingedeeld worden en nooit kunnen (vanwege 
werk op zaterdag bijv.) dan vragen wij of u een andere 
ouder of speler wilt vragen.  
In het verleden is het gebeurd dat de personen die 
ingedeeld zijn niet op komen dagen en dat willen wij 
natuurlijk voorkomen. 
 
Bij voorbaat, hartelijk dank voor het soepel verlopen 
van het zaalseizoen. 
 
Elone Derks en Herma Koehorst 

Soms heb ik het gevoel dat oud en nieuw ergens in 
augustus valt. Een nieuw seizoen, nieuwe kansen. 
 
Nieuwe kansen om vrijwilligerswerk bij DKOD te doen. 
 
Nieuwe kansen voor de teams om goede sportieve 
resultaten te  behalen en met plezier en zonder 
blessures te spelen. 
 
Nieuwe kansen om weer gezellig op ons veld een 
drankje te nemen dankzij al die vrijwilligers  die de bar 
bezetten. 
 
Maar ook goede voornemens, of doen we daar niet 
aan? Als bestuur en TC zijn we in ieder geval van plan 
er weer een goed seizoen van te maken. 
 
Erik heeft zich vol energie op de financiën gestort en 
we hopen snel een en ander helder te kunnen 
presenteren. De TC heeft de teams weer rond en de 
competitie is begonnen. 
 
De selectie heeft de eerste wedstrijden (met wisselend 
succes) gespeeld en we hebben hoge verwachtingen, 
omdat we toch echt hoger op willen spelen. 
 
De jeugdteams hebben zich vol enthousiasme op de 
competitie gestort en sommigen voeren de ranglijst al 
aan (kijk op: www.antilopen.nl). 
 
We hebben het eerste succes al weer binnen, 
Nathalie organiseerde  een perfect school korfbal 
toernooi, en de spelers en speelsters van de C1 
vonden het fluiten daar zo leuk dat ze graag opgeleid 
willen worden als scheidsrechter. 
 
De eerste vlekkenplannen van de gemeente voor de 
invulling van de sport in 3b/4 zijn bekend en we hopen 
op een snelle planvorming. 
 
Het nieuwe seizoen is begonnen en we wensen 
iedereen een goed en gezond seizoen 2008-2009 
 
Michiel Hupkes 
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huwelijksplechtigheid van Jako en Sanne in 
Oosterbeek, want door onvoorstelbare hoosbuien leek 
het bijna een boottocht, zeker toen door een omleiding 
wij richting de Benedendorseweg werden gestuurd en 
onderweg gemeentewerkers met man en macht 
putdeksels op hun plaats probeerden te houden. 
Verassende momenten in het Gemeentehuis, waar 
dochterlief aan pappa en mamma vroeg of ze al klaar 
waren (het duurde haar veel te lang) en het moment in 
de kerk toen bleek dat bij het inzetten van het eerste 
lied, de organist in geen velden of wegen te bekennen 
was, dit tot grote schrik van de voorganger. Deze 
gebeurtenissen maakten het een zeer memorabele 
dag.  
 
Tussendoor was er natuurlijk nog de jaarlijkse slotdag 
en barbecue. Ook het kampeerweekend van de jeugd 
was weer een hoogtepunt en zal ook de komende 
jaren wel op de agenda blijven staan, al zal dat zonder 
enkele ervaren rotten in de organisatie moeten, maar 
gezien het enthousiasme bij de “nieuwe” mensen is dit 
evenement voorlopig gewaarborgd. 
 
Op speltechnisch gebied zijn er de nodige 
veranderingen te melden, natuurlijk een nieuwe trainer 
voor de selectie en daar ben ik persoonlijk heel blij 
mee. Volgens mij heeft DKOD de juiste man om de 
boel weer op de rails te krijgen en de weg omhoog 
weer in te slaan. Ik kan niet in de toekomst kijken, 
maar heb er heel veel vertrouwen in. Ook blijft de 
spelregelcommissie van het KNKV aan de regels 
schaven. De discussie over de bal en het los zijn van 
de bal kunnen naar de prullenbak, daar het naar voren 
stappen bij het nemen van de vrije bal uit de 
regelgeving is gehaald. Ook de voetbalregel is 
aangepast, maar daar zal in de wedstrijd nog wel eens 
op gereageerd gaan worden. Ook zal er extra 
aandacht zijn voor wangedrag van spelers en 
coaches. Ik verbaas me er overigens nog steeds over 
dat bij heel veel wedstrijden er meerdere coaches een 
ploeg kunnen coachen, zo ook bij de 
beslissingswedstrijd tegen MIA, waar meerdere 
coaches echt aan het coachen waren en dat 
gedurende de gehele wedstrijd konden volhouden, 
waarbij en passant de scheidsrechter ook nog 
“gecoacht” werd. Misschien was dit ter compensatie 
van de vrij passieve DKOD-coach!? 
 
Binnen de scheidsrechterswereld zijn er overigens 
meer bewegingen gaande en het lijkt er sterk op dat 
de top zich meer af gaat scheiden van de rest. De 
overgangsklasse gaat bijna in zijn geheel terug naar 
het district wat de arbitrage aangaat. De landelijke 
groep zal binnen niet al te lange tijd zich uitsluitend 
bezighouden met de Korfballeague, de reserveleague 
en de hoofdklasse. Binnen de districten gaat men via 
talentherkenning jonge scheidsrechters sneller door te 
laten stromen, waarschijnlijk zal de, na 3 jaar, weer 
startende Jan-Henk Hoeksema als een van de eersten 
weer doorstromen naar het hoogste niveau, al zou je 
je dan af kunnen vragen waar alle promotie/
degradatieregelingen voor dienen. Binnen de 

Het mooie van de moderne tekstverwerkers is dat je 
aan het einde van je column het begin nog kan 
schrijven en dat is bij deze column dan ook het geval. 
De laatste TEMPO is alweer enkele maanden geleden 
uitgekomen en ik heb in de tussenliggende periode 
een poging gedaan om wat op papier te zetten wat al 
dan niet DKOD-gerelateerd voorbij kwam. Zo 
passeren in (bijna) chronologische volgorde enkele 
zaken de revue. 
 
Het is pas half juli en toch is eigenlijk het seizoen 
2008-2009 alweer een beetje begonnen. De 
uitnodigingen voor de conditietest en diverse 
oefenwedstrijden zijn alweer binnen. Het seizoen zit er 
eigenlijk nauwelijks op en het nieuwe seizoen zit er 
alweer aan te komen. Het afgelopen seizoen bracht 
sportief gezien niet het gewenste resultaat, sterker 
nog het was sportief gezien gewoonweg een slecht 
jaar. DKOD degradeerde op twee fronten en vooral de 
degradatie op het veld deed zeer. Volkomen onnodig 
m.i., maar dit hoort ook bij sport. Ik heb mij wel heel 
erg geïrriteerd aan het gezemel van MIA over de 
scheidsrechter in de beslissingswedstrijd, daar de 
enige reden dat zij de beslissingswedstrijd konden 
spelen, hun eigen (zeer partijdige) scheidsrechter in 
de thuiswedstrijd was. DKOD had het verlies in de 
degradatiewedstrijd volledig aan zichzelf te wijten, 
maar als er één vereniging zijn mond moet houden 
over scheidsrechters dan is het toch echt wel MIA. 
 
Ook was er nog de (slecht bezochte) 
ledenvergadering, waar Erik Boelens terugkeerde van 
eigenlijk nooit weggeweest en de Jaap Haalboom-
troffee op een zeer goede plek terecht kwam, maar 
daarover heeft u in de vorige Tempo al kunnen lezen. 
 
Ook was er nog een echt korfbalhuwelijk te vieren, 
want Jako en Sanne bezegelden hun liefde voor de 
korfbalsport en elkaar. De trouwplechtigheid werd 
geleidt door de bijna DKOD ambtenaar van de 
burgerlijke stand, namelijk Ad Wessels, die al menig 
korfbalhuwelijk heeft gesloten, al dan niet met behulp 
van zijn vrouw, die ook DKOD in haar toespraak weet 
te verwerken. Ook bij het huwelijk van Anja en 
ondergetekende was hij al de ambtenaar van de 
burgerlijke stand en dat is toch al wat jaartjes geleden. 
Het was trouwens een barre tocht vanaf Ede naar de 
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scheidsrechterswereld was er toch wel wat meer aan 
de hand, niet direct bij het korfbal, maar de soap 
rondom Dick Jol bij het voetbal, waar helaas één van 
de beste voetbalscheidsrechters aan het kortste einde 
trok in een niet te winnen prestigestrijd met een 
gefrustreerde bobo. 
 
Ondertussen zitten we alweer in augustus en links en 
rechts zijn de officiële trainingen alweer begonnen. In 
de zomerpauze was er weinig te melden op het 
korfbalfront, met uitzondering van een wel heel triest 
bericht. De woning van de korfbalpionier bij uitstek, 
Adri Zwaanswijk, werd getroffen door een alles 
vernietigende brand. Door deze brand gingen unieke 
en onvervangbare korfbalzaken verloren. Waaronder 
een foto van een gespeelde korfbalwedstrijd, voordat 
de bond officieel opgericht werd. In het interview naar 
aanleiding van deze brand keek Adri realistisch terug 
naar het gevolg van de brand, maar het zal de 
korfbalminnende globetrotter toch wel heel veel pijn 
gedaan hebben. Tijdens het in elkaar zetten van het 
jubileummagazine van DKOD hebben Wilco en 
ondergetekende alle zaken zoveel mogelijk 
vastgelegd, om te voorkomen dat bij de verzamelde 
zaken verloren zouden gaan, de brand bij Adri 
Zwaanswijk geeft aan dat dit niet geheel onverstandig 
is geweest. 
 
Midden augustus beheerste het grootste 
sportevenement ter wereld, de Olympische Spelen in 
sportberichtgeving en na de zeer spectaculaire 
opening mocht het nodige (Chinese) vuurwerk worden 
verwacht. Helaas werd de sprookjesachtige sfeer snel 
wat minder, toen Chinakenner bij uitstek Bertine 
Vriesekoop de uitspraak deed dat een dergelijk 
opening alleen maar kon in een niet democratisch 
land en ik daar toen pas over na ging denken. Ook 
toen er berichten doorkwamen van gemanipuleerde 
beelden, niet echt zingende kindjes, omdat het echte 
zangeresje “te lelijk”was om voor miljoenen 
enthousiaste toeschouwers op te mogen treden. De 
selectiemethoden voor de rondhuppelende 
“animeermeisjes” en het verdwijnen van protesterende 
chinezen die hun huis zagen verdwijnen en nu dus 
zelf verdwenen waren, deden de aandacht van het 
sportieve gebeuren wat verslappen. Toch moet ik heel 
eerlijk bekennen dat belangstelling voor de sport op 
het allerhoogste niveau het wonnen van de 
randverschijnselen, want ik heb menig uurtje zitten 
genieten van sporten die op andere momenten mijn 
aandacht niet direct hebben, maar de Olympische 
Spelen hebben toch iets magisch. De emotie bij 
onverwacht verlies en zeker ook bij onverwachte winst 
blijven mooi om naar te kijken. Ik heb aan den lijve 
ondervonden hoe het is om bij een dergelijk 
evenement als deelnemer aanwezig te zijn en had dat 
voor geen goud willen missen en kan me dan ook 
redelijk inleven in het bijzondere voor de sporters die 
op dit niveau mogen acteren. 
 
Natuurlijk was er ook de start van het nieuwe seizoen, 
waar DKOD moet trachten om weer wat verloren 
terrein terug te winnen. Door de degradatie van 
verleden jaar is de selectie op een niveau gekomen, 
waar het ontzettend hard werken is om een goed 

resultaat te bewerkstelligen. Aan de technische 
kwaliteiten zal het niet liggen is mijn bescheiden 
indruk, maar het zeer fysieke spel ligt de ploeg niet zo 
geweldig. Helaas moest ik in de eerste thuiswedstrijd 
constateren dat het niet alleen de tegenstanders zijn 
waar men tegen moet knokken, maar helaas ook de 
arbitrage. Het was maar goed dat DKOD veel beter 
was dan hun opponenten, want ik durf keihard te 
stellen dat de arbitrage niet 100% objectief aan het 
arbitreren was. Ik kan goed leven met een mindere 
scheidsrechter, maar dan moet deze wel objectief  zijn 
en daar was geen sprake van. Ook in de tweede 
wedstrijd lijkt de scheidsrechter zich na de wedstrijd  
niet opgesteld te hebben zoals je van een onpartijdige 
bondsfunctionaris mag verwachten. Ik ben bij deze 
wedstrijd niet aanwezig geweest en moet dus 
oppassen met het trekken van conclusies, maar al is 
er maar 10% waar van hetgeen ik gehoord heb, dan 
kan dat nog niet door de beugel. Het blijft het 
belangrijkste dat scheidsrechters op welk niveau dan 
ook integer en objectief zijn, indien dat niet het geval 
is, dan rest er maar één ding en dat is de fluit aan de 
wilgen hangen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Om met wat leuks te besluiten, uw Tempo-redacteur 
en ondergetekende zijn sinds kort hofleverancier, want 
het jubileummagazine is toegevoegd aan de collectie 
van de Koninklijke Bibliotheek in Den Haag. De 
geschiedenis van een vereniging met zo’n rijke 
historie hoort daar ook thuis, want al kunnen we ons 
nu niet meer meten met de top, het fantastische 
verleden pakt niemand ons meer af. 
 
Dick Hoegen 
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Woensdag 24 september was het dan eindelijk 
zover, na een maand of twee voorbereiden konden 
we het eind resultaat aanschouwen. 
 
Om 13.00 uur begonnen de eerste teams zich te 
melden en om half twee was het dan eindelijk zover, 
iedereen was er en de opening kon beginnen. Eerst 
een praatje en een leuke gezamenlijke warming-up. 
Lekker bewegen voordat we gaan beginnen. 
 
De Paasberg school was dit jaar voor het eerst in 
Renkum te zien. Ze waren er al om twaalf uur om 
eerst met zijn allen gezamenlijk te gaan lunchen. 
Daarna omkleden en nog even oefenen om daarna 
de wedstrijden in te gaan. Ik denk dat dit geholpen 
heeft wat ze hebben een respectievelijke 2de en 
3de plaats gehaald.  
 
In de poule 7/8 was het heel spannend, twee teams 
lagen zo dicht bij elkaar maar uiteindelijk was het 
toch de Vita-vera die er met de 1ste prijs van door 
ging. Leuk feitje, vanuit de zelfde klas deed nog een 
team mee en zij haalde de 3de plaats. Ik denk dat 
ze heel goed geoefend hebben.  
 
In de poule 5/6 was de spanning ook te snijden, in 
de beslissende wedstrijd bleef het 1-1 waardoor ze 
ook nog eens op een gelijk aantal punten kwamen, 
maar ook op een gelijk doelsaldo. Toen bleek een 
stand niet te kloppen, maar omdat het eerlijk te 
houden hebben we nog een finale wedstrijd 
gespeeld. Paasberg 5- Vita Vera 5. Wie wint die 
wordt 1ste. Deze wedstrijd heeft Nathalie gefloten. 
Ik moet eerlijk bekennen het was echt topniveau in 
dit duel. Na 2x 10min spelen stond het 2-0 voor de 
Vita-Vera 5 en waren zij de winnaars. 
 
We hadden ook nog een pechvogel van de dag: 
Danique van de Vita-Vera. Ze heeft een wip-wap in 
haar gezicht gehad, bal, hand en kopstoot gehad. Ik 
hoop dat ze er de volgende dag niet al te veel last 
van het heeft gehad. 

Als laatste wordt hier genoemd de Vita Vera. Zij 
hebben in de strafworpen competitie, die ook in het 
toernooi verweven was, gewonnen. De bedoeling was, 
5 min schot, 5 min strafworp en 5 min doorloopballen 
met je team. Iedereen om de beurt. Na 15 min en met 
een verschil van ruim 10 doelpunten hadden zij 
gewonnen, voor de spelertjes was dit even afwachten 
want ze zouden dit pas horen met de prijsuitreiking. 
 
Zoals je leest was het echt een geslaagd toernooi, 
mede door de vrijwilligers, bar, scheidsrechters, 
muziek en door alle andere mensen die ik vergeten 
ben te noemen. 
 
Tot volgend jaar! 
 
Nathalie Vastenholt 

Later, meer foto’s op de  
website van DKOD: 

 
www.dkod.nl 
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Vrijdag, 3 oktober 
 

Herfst- Bingo 
 

Aanvang:  20.00 uur 
Kantine is open:  19.30 uur 

 
Kosten € 5,00  
voor 4 ronden 

incl. kopje koffie/thee 

Iedereen van 16 jaar en ouder is welkom. 
De kosten bedragen € 5,00 p.p. hiervoor proef je 5 verschillende biertjes, 
serveren we enkele hapjes en is er heel veel gezelligheid. 
 
 
Opgave uiterlijk 21 oktober bij: 
Barendien (famhooijer@hotmail.com) 
Of: 
Betty  (bettyjochems@qusum.nl) 
 
 
Vanaf 18.30 uur is de kantine + keuken geopend.  
We hebben lekkere soep en natuurlijk ons normale assortiment van snacks. 
 

 Sinterklaas op zoek naar assistent 
 
Jarenlang is Martine Lijftogt de assistente/secretaresse geweest van Sinterklaas bij DKOD. 
Zij zorgde voor publiciteit, hield de agenda bij en zorgde dat de Sint met voldoende Zwarte Pieten op bezoek 
kon gaan bij iedereen die dat wenste. 
 
De samenwerking tussen de Sint en Martine verliep altijd heel erg goed. Helaas heeft zij dit jaar geen tijd 
meer om weer als secretaresse te functioneren. Dus zijn we als DKOD dringend op zoek naar iemand die 
dat van haar over wil nemen want ook dit jaar willen vast weer heel veel gezinnen dat Sinterklaas op bezoek 
komt. 
 
Belangstelling?, neem dan contact op met Betty Jochems, telefoon: 0317 - 31 61 91 of mail: 
bettyjochems@qusum.nl 
 
Martine heel erg bedankt dat jij zoveel jaar deze taak met veel enthousiasme hebt willen doen. Je maakte 
het ieder jaar weer tot een groot succes voor de Sint en de gezinnen. 
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Vrijdag 5 september vond de startavond plaats. 25 
enthousiaste jeugdleden waren hierop af gekomen.  
Er was goed geheim gehouden wat de activiteit van 
de avond zou worden, maar toen de avond eenmaal 
begon was het al snel bekend: Levend ganzenbord. 
 
Er was een route uitgezet met ongeveer 70 kaartjes, 
om de 30-40 meter. Op deze kaartjes stonden de 
gekste opdrachten, zoals zingen van een liedje, alle 
veters van de groepleden aan elkaar vastknopen en 3 
minuten stil zijn. Sommige opdrachten moesten op 
een kladblok gemaakt worden, zodat de leiding later 
kon beslissen wie er zou gaan winnen. 
 
De groepjes werden gemaakt en al gauw waren ze op 
weg. De kaartjes werden bereikt door met de 
dobbelsteen te gooien en dat aantal ‘stappen’ vooruit 
te gaan. 
Al snel zagen we groepen lopen met de veters aan 
elkaar geknoopt, lippenstift op de lippen of elkaar 
jassen aan. 

Hiernaast staan wat teksten die op de kladblokken 
geschreven zijn ===>>> 
 

Liefdesbrief voor Rita van groep 2: 
 
Lieve Rita, 
Rob **** op je, 
Laurence vind je een lekker ding 
Lars vind jou erg leuk 
Roy droomt over jou 
We huilen tranen van liefde van jou 
Jij bent onze hartendief 
Stefan heeft zijn kamer vol met plaatjes van jou 
hangen 
Ik vind je erg mooi 
We plukken rozen in een rozenweide 
Jij ben onze hartendief 
Roosjes zijn rood, violen zijn blauw. 
 
En nog een gedicht van groep 2: 
 
Stefan is klein, Roy is groot 
Onder de douche ben je bloot 
Dat heet naakt, naaktslakken zijn dat ook 
En waar vuur is, is ook rook. 
 
Een gedicht van groep 1:  
 
Rico is lief 
Rico is knap 
Rico is een hartendief 
Een eet graag pap 
En is ook nog eens slap 
1 ding is zeker 
Rico kan geen korfbal spelen 
Maar waarom is ie dan hier 
Voor het bier!!! 
 
Nadat de groep van Marieke 2 rondjes rond het veld 
hadden gerend; de groep van Roy 5 minuten heeft 
staan zwaaien en de groep van Kira slapende 
kinderen wakker hadden geblaft was het spel 
afgelopen en werd er overlegd door de jury wie de 
winnaar zou worden.  
Omdat groep 1 een grote zak met oud papier heeft 
gevraagd bij een huis en dit toch weer geld voor 
DKOD oplevert, hebben zij gewonnen. Gefeliciteerd! 
 
De A.C. 

SPELREGEL WIJZIGINGEN 
Jawel, er zijn weer nieuwe regels, meer 

informatie vindt je op de website van DKOD! 
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Poule WsNum Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
3E 6793 Za 4-okt Achilles (A) 1 -DKOD 1 15:30 Sportcomplex Ossekoppelerhoek 
R3D 4461 Za 4-okt SSS 2 -DKOD 2 14:00 SSS-veld 
R3C 3917 Za 4-okt De Corvers 2 -DKOD 3 14:00 Corverskuil 
MWZA 5283 Wo 1-okt SkunK MW1 -DKOD MW1 21:30 Gymnasion 
A3C 2795 Za 4-okt DKOD A1 -SKF A4 11:00 Sportpark Wilhelmina 
C2C 2183 Za 4-okt DKOD C1 -Zwaluwen C1 11:15 Sportpark Wilhelmina 
C3C 426 Za 4-okt DKOD C2 -EKCA/ImpactPersoneel C1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
C4J 147 Za 4-okt SSS C3 -DKOD C3 11:15 SSS-veld 
D3S 2521 Za 4-okt SSS D2 -DKOD D1 11:15 SSS-veld 
E8-3G 5029 Za 4-okt DKOD E1 -DOT (O) E2 10:00 Sportpark Wilhelmina 
E4-3D 3027 Za 4-okt Duko/CargoTeam E4 -DKOD E2 10:00 Sportpark De Nieuweling 

Poule WsNum Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
3E 5079 Za 11-okt DKOD 1 -SDO (W) 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
R3D 1280 Za 11-okt DKOD 2 -SKF 4 14:00 Sportpark Wilhelmina 
R3C 864 Za 11-okt DKOD 3 -Nova 3 15:30 Sportpark Wilhelmina 
MWZA 5286 Wo 8-okt DKOD MW1 -Rheko MW1 20:00 De Rijnkom 
C2C 969 Za 11-okt SSS C1 -DKOD C1 10:00 SSS-veld 
D3S 5013 Za 11-okt DVO D4 -DKOD D1 9:00 Sportpark De Eikelhof 

Poule WsNum Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
3E 6792 Za 18-okt Rood-Wit 1 -DKOD 1 15:30 De Brink 
R3D 3030 Za 18-okt Tiel '72 2 -DKOD 2 14:00 Sportpark Rauwenhof 
R3C 2679 Za 18-okt Huizen 2 -DKOD 3 17:00 Veld KV Huizen 

Poule WsNum Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
3E 7823 Za 25-okt DKOD 1 -Spirit (Vo) 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
R3D 1565 Za 25-okt DKOD 2 -Spirit (Vo) 2 14:00 Sportpark Wilhelmina 
R3C 1704 Za 25-okt DKOD 3 -Midlandia 2 15:30 Sportpark Wilhelmina 
MWZA 5289 Wo 22-okt Wesstar/Total Proj MW1 -DKOD MW1 19:30 De Panoven 
A3C 3173 Za 25-okt Tiel '72 A3 -DKOD A1 14:00 Sportpark Rauwenhof 
C2C 881 Za 25-okt DKOD C1 -Animo C2 11:15 Sportpark Wilhelmina 
C3C 195 Za 25-okt Tiel '72 C2 -DKOD C2 11:15 Sportpark Rauwenhof 
C4J 1416 Za 25-okt DKOD C3 -Tiel '72 C3 10:00 Sportpark Wilhelmina 
D3S 4924 Za 25-okt DKOD D1 -SKF DM8 11:15 Sportpark Wilhelmina 
E8-3G 1372 Za 25-okt Keizer Karel E1 -DKOD E1 11:30 Sportpark Staddijk 
E4-3D 4157 Za 25-okt DKOD E2 -Wesstar/Total Proj E3 10:00 Sportpark Wilhelmina 

Rokjes/Inloopshirts.  
Heb je een nieuw rokje nodig? Ga niet meteen naar de winkel, want ik heb diverse rokjes op 
voorraad!!! (ook tweede hands) Ik heb verschillende modellen (met en zonder binnenbroekje). 
Ze zijn goedkoper dan in de winkel en je steunt DKOD er mee!! 
 
Verder kan je bij inloopshirts bestellen met je eigen naam op de rug. 
 
Voor informatie kun je mailen naar:marielle1968@planet.nl  
of bellen naar:  026 -  443 97 40 
 
Groeten Marielle (moeder Maud en Diede) 
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Poolse kinderen naar Heelsum, Hoog & Laag, 2 juli 2008 
Elk jaar verzorgt de Stichting Kindervakantie Debno een volledige vakantie week voor Poolse kinderen. Ook dit 
jaar komen er weer 25 kinderen voor een leuke vakantieweek. Het thema is dit keer 'Het Wilde Westen'. De 
kinderen verblijven normaal gesproken in scoutinggebouw Trappershorst in Oosterbeek maar in April dit jaar heeft 
een grote uitslaande brand het gebouw deels verwoest en moest de stichting op zoek naar een andere locatie. 
DKOD bood de helpende hand en de kinderen mogen de hele week gebruik maken van het clubgebouw 'De Berk' 
in Heelsum. 

Toch een zonnige week voor kinderen uit Debno, Hoog & Laag, 14 juli 2008 
Ze hadden het niet getroffen met het weer, de kinderen uit het kindertehuis uit het Poolse Debno, die te gast 
waren op het Wilhelmina Sportpark in Heelsum. Toch scheen de hele week de zon, omdat de dagen gevuld 
waren met uitstapjes en veel activiteiten rond het clubhuis van 'De Korf Ons Doel'. Ze genoten zichtbaar, evenals 
het bestuur en de talloze vrijwilligers van Stichting kindervakantie Debno. 

Spetterend eindfeest, Hoog & Laag, 14 juli 2008 
De deelnemertjes vielen van de ene verbazing in de andere. Het programma liep achter elkaar door, tijd om niks 
te doen was er niet. Met trots droegen ze de witte t-shirts met als opdruk: 'Western Vakantie 2008'. Vrijdagavond 
was er een spetterend eindfeest, in westernstijl. Behalve de acts van de Nederlandse leiding zorgden de Poolse 
begeleiders ook voor een aantrekkelijk programma. Er werden pitten gespuwd, touw getrokken en gitaar 
gespeeld. En natuurlijk gedanst! Tot grote verrassing kwam Herman Berghuis van Idols de avond nog een extra 
glans geven. Met zijn karakteristieke lichaamstaal en kuif zette hij de kinderen, maar ook de volwassenen aan tot 
meedeinen. Natuurlijk wilden de kinderen met hem op de foto. Herman bleef slapen, zodat hij de volgende 
ochtend de kinderen mee uit kon zwaaien. 
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Bedankt en tot ziens, Hoog & Laag, 14 juli 2008 
Directrice Maria Zuknowska bedankte de initiatiefnemers van de vakantieweek in treffende woorden. ,,Het is net 
alsof we pas gekomen zijn. Alle goede momenten zullen ons bij blijven. Dank voor jullie lach elke dag en we 
dragen de herinneringen mee naar Polen. Jullie laten jonge mensen zien dat je niet alleen voor jezelf moet leven". 
De ogen bleven niet droog toen de bus zaterdagochtend vertrok. 
 
Dziékyez! 

Debnokids sporten in Heelsum, Gelderlander, 10 juli 2008 
 
HEELSUM - Poolse kinderen leven zich uit tijdens een sportdag op het Heelsumse sportpark Wilhelmina. De 25 
kinderen zijn vanaf afgelopen zaterdag een week lang te gast bij de stichting Kindervakantie Debno uit Renkum. 
De Polen zijn afkomstig uit het kindertehuis in Debno, de partnergemeente van Renkum. Tijdens hun vakantie in 
Nederland krijgen de kids een stevig activiteitenprogramma voorgeschoteld. Zo bezoeken ze vandaag Ponypark 
Slagharen en zijn ze maandag naar de Airborne begraafplaats in Oosterbeek geweest. 

Voor meer foto’s kijk je op de site : http://www.renkum-debno.nl/ 
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Van de Kantine Commissie... 
 
Het seizoen is weer begonnen. Als KC zijn we druk bezig geweest de Berk weer netjes op te ruimen want het leek 
wel een vergaarbak van allerlei “rommel”van diverse commissies. 
In de bestuurskamer en EHBO-kamer was van alles gedumpt o.a. lege dozen van bidonrekken, allerlei tassen 
met en zonder kleding, spullen die mee geweest zijn naar het kamp en noem maar op. WIJ hebben alles 
opgeruimd en de EHBO-kamer is voortaan opslagruimte voor de KC, TC en Int. Korfbalcie. 
Hier liggen dus netjes opgestapeld de matrassen (gelukkig kregen we hulp bij het sjouwen van een aantal 
jongeren) en dozen met daarin dekens en kussens, de kasten van TC en tassen met kleding en alles wat de KC 
nodig heeft voor diverse acties. De AC heeft een kast gekregen in het oude ballenhok en zal daar als dit verder is 
opgeruimd nog meer spullen kwijt kunnen. 
 
Een vriendelijk verzoek aan allen: 

 
 

GEBRUIK DE BERK NIET ALS EEN VUILCONTAINER. 
 

Ruim de dingen die je gebruikt weer op  
en gooi lege dozen in de papiercontainer. 

 
 
 
 
 

 
 

 
Denk A.U.B weer even aan de huishoudelijke regels in “de Berk” zodat deze 
leefbaar en netjes blijft!!! 
 

Loop via de brede opgang aan de rechterkant van het terras of via de opgang en 
deur bij de containers naar de kantine. Ga niet binnendoor via de struiken en 
over de bloembakken. 

 
Liever niet met noppenschoenen in de kantine is dit onvermijdelijk stamp dan 

zoveel mogelijk gras/zand van je schoenen en veeg goed je voeten voordat je naar binnenloopt. 
 

Maak je gebruik van de bestuurskamer voor een gesprek/vergadering ruim dan na gebruik de gebruikte 
spullen op en zet de stoelen weer netjes onder de tafel zodat een volgende gebruiker ook weer een nette 
ruimte aantreft. A.U.B niet met noppenschoenen in de bestuurskamer. 

 
Tassen, kleding en aanverwante artikelen horen op de planken in de hal en niet in de kantine.Waardevolle 

dingen kunnen in bewaring worden gegeven bij de bar. 
 

Als er een barmedewerker aanwezig is branden de spotjes boven de bar en kun je dus geholpen 
worden.Staat diegene er even niet gebruik dan de bel die aan de bar hangt en je wordt zo spoedig 
mogelijk geholpen. Is er (nog) geen barmedewerker dan is het niet mogelijk om iets te gebruiken. Het is 
niet de bedoeling dat een ieder achter de bar gaat en koffie zet of consumptie’s neemt. 
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De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-09-2008 voor DKOD is als volgt: 
 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 20,00 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 14,50 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    € 11,00 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    €   9,00 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   6.50 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 

Laura Visser    01-10 
Chiara Geutjes   02-10 
Patricia Teunissen  04-10 
Christel Stunnenberg  04-10 
Jeroen van Brakel  07-10 
Joop van Dijk   08-10 
Jaap Jochems   10-10 
Marianne Boers   11-10 
Jantien Heijkamp  12-10 
Jenny Jansen   13-10 
HANNEKE Boelens  17-10 
Lars Wobbes    18-10 
Gertilde Hooijer   20-10 
Laurence Vorage   20-10 
Roy Aarns    23-10 
Alberdine Tesink   23-10 
Martin Hooijer   27-10 
Lienke van de Berg  29-10 

Karel Hoegen     02-11 
ERIK Boelens      04-11 
Naomi van Gent     04-11 
Irene van Dijk     05-11 
Tessa Mekke      05-11 
Niels Mulder      05-11 
Arianne Bon      12-11 
Jos Beekhuizen     15-11 
Luke Ruijs 1     15-11 
Karlijn Houx      16-11 
David Lootsma     18-11 
Nicole Treffich luit    18-11 
Manon ten Kate     19-11 
Timo Staal      19-11 
Oosten van de Vegte   21-11 
Beau Kyra Hardonk    22-11 
Rianne Hooijer van Grasstek  27-11 
Rita van de Kamp    27-11 
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